
Na de stemming van afgelopen dinsdag is een brief van het kabinet gevraagd hoe de aangenomen 

motie Beckerman over het bevriezen van de huren in de sociale sector voor dit jaar wordt 

uitgevoerd. We willen deze brief graag ontvangen vóór het wetgevingsoverleg over de wijziging van 

de Woningwet en betrekken bij de behandeling. 
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